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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2016/17:150 Åtgärder mot oseriös telefonförsäljning

Många företag har problem med bluffakturor och falska muntliga avtal. 
Metoderna har blivit mer och mer avancerade, och falska muntliga avtal klipps 
och klistras ihop från bandade telefonsamtal. De oseriösa företagen skadar hela 
branschen, gör det otryggt för konsumenter och kostar samhället pengar. 
Telefonförsäljning är en stor bransch, inte minst för många ungdomar som 
kanske får sitt första jobb inom telefonförsäljning. Det är därför viktigt att det 
fortsatt ska finnas telefonförsäljning, men vi måste göra vad vi kan för att få 
bort de oseriösa aktörerna på marknaden. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att komma till rätta med problemet 
med oseriösa telefonförsäljare?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2016-10-19
Besvaras senast
2016-10-26 kl. 12.00


